
Protokół 
z posiedzenia wspólnego Komisji Stałych Rady Miejskiej w Zawidowie 

                 odbytego w dniu 28 sierpnia 2017 r. w sali konferencyjnej 
Urzędu Miejskiego w Zawidowie  

 
 
Posiedzenie Komisji rozpoczęto o godz. 15.30. Posiedzeniu przewodniczył pan Andrzej 
Pilarski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Zawidowie 
Udział w posiedzeniu wzięli radni oraz zaproszeni goście - listy obecności radnych oraz 
zaproszonych gości stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący A. Pilarski poprosił Przewodniczących Komisji Stałych o otwarcie posiedzeń 
Komisji. 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Pani Maria Szkwarek otworzyła posiedzenie 
Komisji Budżetu i Finansów.  
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu Pan Piotr Kosewicz otworzył 
posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu. 
Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Pan Stanisław 
Wójcik otworzył posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska. 
 

1. Przyjęcie protokołów z obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
6 czerwca 2017., XXX sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 22 czerwca 2017 r., 
oraz XXXI sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 6 lipca 2017 r.   

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2017,  
b) wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zawidów,  
c) zaciągnięcie kredytu długoterminowego,  
d) zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Miejskiej Zawidów za rok 

2016.  
    5. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
    6. Sprawy różne. 
 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:  
a) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2017,  

 
Skarbnik Miasta Kazimiera Bilmon przekazała, iż planowane dodatkowe wydatki bieżące  
w wysokości 6.025 zł przeznacza się na dofinansowanie remontów nawierzchni ulic.  
Zmniejsza się o kwotę 55.650 zł wydatki inwestycyjne na przebudowę ulicy Mickiewicza. 
Koszt inwestycji wynosi 681.350 zł, z czego 431.000 zł, to środki własne budżetu, a 249.350 
zł to kredyt bankowy.  
Pytań nie zadano.  
 

b) wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zawidów,  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały zawiera uzasadnienie i 
poprosił o zadawanie pytań.  



Pytań nie zadano. 
  
               c) zaciągnięcie kredytu długoterminowego, 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały wynika z potrzeby 
zaciągnięcia kredytu w wysokości 249.350 zł z przeznaczeniem na remont ulicy Mickiewicza.  
Pytań nie zadano.  
 

c) zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Miejskiej Zawidów za rok 
2016.  

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały zawiera uzasadnienie  
i poprosił o zadawanie pytań.  
Pytań nie zadano.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż na sesji będzie wprowadzany projekt uchwały 
uchylającej uchwałę w sprawie ustalenia minimalnych stawek czynszu za wydzierżawianie 
gruntu należącego do zasobu nieruchomości gminy Zawidów.  
Burmistrz Miasta Robert Łężny wyjaśnił, iż projekt uchwały jest konsekwencją sugestii 
Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego we Wrocławiu  
z uwagi, iż do burmistrza kompetencji należy ustalanie stawek, a nie do Rady Miejskiej.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący A. Pilarski o godzinie 15.50 zakończył część wspólną 
posiedzenia. 
 
 
            Protokołowała:                                                                  Przewodniczył: 

       Izabela Matuszczyk                                               Przewodniczący Rady Miejskiej                                                                   

                                                                                                        Andrzej Pilarski 


